

Section 1: Eligibility and Membership

Correctional Services (Plan C)

This policy applies to clients in provincial correctional facilities who are eligible for drug coverage under the New Brunswick Prescription Drug Program.

PURPOSE OF POLICY

This policy documents eligibility criteria as well as the enrolment and claim payment guidelines of the Correctional Services Program.

POLICY STATEMENT

The Correctional Services Program is a provincial drug plan that provides drug coverage for clients in provincial correctional facilities.

Eligibility criteria

Eligibility for drug coverage under the Correctional Services Program is assessed and determined by Regional Health Authority staff at the correctional facility. Clients must give consent to be eligible for the program.

Enrolment

Requests for enrolment in the Correctional Services Program must be submitted to the Plan Administrator by electronic data feed from the Department of Justice and Public Safety, who provides all eligibility information, including effective dates of coverage. Coverage is available while the client is under the care of the facility.

Co-payments and fees

There is no annual premium or maximum co-payment amount for clients under the Correctional Services Program.

Eligible benefits

The drugs that are eligible for coverage under the Correctional Services Program are listed on the New Brunswick Drug Plans Formulary.

Claim submissions and payment

Section 1 : Admissibilité et participation

Services correctionnels (Régime C)

La présente politique s'applique aux clients des établissements correctionnels provinciaux qui sont admissibles à la couverture du Plan de médicaments sur ordonnance du Nouveau-Brunswick.

OBJET DE LA POLITIQUE

La présente politique décrit les critères d'admissibilité ainsi que les directives relatives à l'inscription et au paiement des demandes de remboursement du Programme des services correctionnels.

ÉNONCÉ DE LA POLITIQUE

Le Programme des services correctionnels est un régime d'assurance médicaments provincial pour les clients des établissements correctionnels provinciaux.

Critères d'admissibilité

L'admissibilité à l'assurance médicaments du Programme des services correctionnels est évaluée et déterminée par le Personnel de la Régie régionale de la santé au sein de l'établissement correctionnel. Les clients doivent donner leur consentement pour être admissibles au programme.

Adhésion

Les demandes d'adhésion au Programme des services correctionnels doivent être soumises à l'administrateur de régime au moyen des données sources électroniques du ministère de la Justice et de la Sécurité publique. Ce dernier fournira toutes les informations sur l'admissibilité, y compris les dates d'entrée en vigueur de la couverture. La couverture est offerte au client pendant qu'il est à la charge de l'établissement.

Quotes-parts et frais

Il n'y a pas de prime annuelle ou de montant de quote-part maximal pour les clients du Programme des services correctionnels.

Médicaments admissibles

Les médicaments qui sont admissibles à la couverture du Programme des services correctionnels figurent sur le

Participating providers must submit claims online directly to the Correctional Services Program, as specified in the *Participating Providers Policy*.

Reimbursement of manual claims will be considered by the New Brunswick Drug Plans in certain instances, as specified in the *Participating Provider Policy*.

formulaire des Régimes de médicaments du Nouveau-Brunswick.

Soumission et paiement des demandes de remboursement

Les fournisseurs participants doivent soumettre les demandes de remboursement en ligne directement au Programme des services correctionnels, tel qu'il est décrit dans la politique *Fournisseurs participants*.

Le paiement des demandes de remboursement manuelles sera considéré par les Régimes de médicaments du Nouveau-Brunswick dans certaines situations, comme le précise la politique *Fournisseurs participants*.

AUTHORITY

Act(s)	Prescription Drug Payment Act
Regulation(s)	Prescription Drug Regulation - Prescription Drug Payment Act

Approval Authority: Executive Director, Pharmaceutical Services, Department of Health.

APPROBATION

Loi(s)	Loi sur la gratuité des médicaments sur ordonnance
Règlement(s)	Règlement sur les médicaments dispensés sur ordonnance – Loi sur la gratuité des médicaments sur ordonnance

Autorité d'approbation : Directrice générale, Services pharmaceutiques, ministère de la Santé

DEFINITIONS

N/A

DÉFINITIONS

S. O.

FORMS AND APPENDICES

Forms	N/A
Appendices	N/A

FORMULAIRES ET ANNEXES

Formulaires	S. O.
Annexes	S. O.